
 
 
 
Wijkuitbreidingscomité - Werkgroep “sensibiliseren” 

Bijeenkomst op 3 oktober 2010. 

Aanwezigen: Christine, Bruno, Simonne, Hendrik, Luc van de wijk, Jan 

Verontschuldigd: Wim 

Sensibiliseringscampagne: 

 Eerste komt er een paneel aan de ingangen van de wijk. Vier blaadjes van het klavertje vier. Vier foto’s. Twee 

woorden: Geen wijkuitbreiding 

 Een week later komt er een flyer, dubbelzijdig A4 in drie geplooid – we brengen het aantal huizen van de wijk in 

kaart. 

 Een week later komen er raamaffiches – vanaf dan gaan we rond om mensen persoonlijk warm te maken. 

Afspraken: 

 Over de foto’s van het klavertje vier: er moet er nog eentje vervangen worden. We willen woningen uit onze 

wijk niet onder “niet ok” zetten. Jan probeert ASAP een nieuwe foto te maken. Verschillende suggesties gaan 

van Leeuwenstraat en Romboutsweg tot de wijk rond het districtshuis in Merksem. Na wat zoekwerk op Google 

Maps wordt het misschien een zicht uit de Claesstraat in Maria-Ter-Heide, omdat dit ook over relatief kleine 

nieuwbouwwoningen gaat – al zijn het geen sociale woningen. 

 Bruno laat de panelen maken bij Vistaprint (www.vistaprint.be). Blijkt prijsefficiëntste te zijn. Bruno geeft 

formaat door aan Jan. Jan bestand aan Bruno. Luc heeft recente positieve ervaringen met vistaprint. 

 Tegen volgende week maakt Jan nog een update van de flyer, met de nieuwe foto’s en wat stileerwerk van Ann. 

 Christine maakt een lijst met straten van de wijk, om bij het bussen van de flyers een telling van de huizen te 

kunnen organiseren. 

Varia: 

 De werkgroep rond sensibiliseren gaat vlot. Kan zondag 10/10 werkgroep Juridische aspecten samenkomen? 

 Het milieubeleidsplan. Er komen vier vragen/opmerkingen naar voor: 

o De asymmetrie rond de Laarsebeek wat bestemming betreft – Schoten versus Brasschaat 

o Op p. 117 zou de open ruimte van het Leeg-Rietbeemden kunnen opgenomen worden als open ruimte 

waar de haas als aanwezig gesignaleerd is. Dit is ook waardevol in het kader van de biodiversiteit 

o Aan de wijk het Leeg-Rietbeemden is de Laarsebeek verland en op sommige plaatsen ook vol riet. Als bij 

een langer durende periode van hevige regenval het water zijn natuurlijke loop herneemt, zal de rivier 

hier een stuk breder worden en wateroverlast bezorgen in de huizen van Laagland die door een intenser 

onderhoud van de beek had kunnen verminderd worden 

o We merken op dat er haast in de marge melding gemaakt wordt van lekken in de duiker van de 

Laarstebeek onder de anti-tankgracht. Om verlanding te voorkomen en een optimaal onderhoud te 

stimuleren met het oog op grotere waterdoorstroming, zou de gemeente hier prioritair mee druk op het 

onderhoud of de herstelling door de bevoegde instanties kunnen uitoefenen.  


